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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till socialminister Jakob Forssmed (KD)

2024/25:240 Tillsyn och reglering av begravningsbranschen

En granskning av SVT har visat på allvarliga missförhållanden inom 
begravnings- och bouppteckningsbranschen. Det handlar bland annat om 
avlidnas anhöriga som har blivit lurade på stora summor pengar och 
värdesaker. Det handlar även om att man vilselett anhöriga på olika sätt och 
inte bedrivit verksamhet på det seriösa och etiska sätt man som medborgare 
måste kunna förvänta sig av denna bransch. 

Trots att de flesta begravningsbyråer verkar på ett lagligt och etiskt sätt visar 
denna granskning att det finns en oroande förekomst av brott i en bransch där 
anhöriga är särskilt sårbara.

Med anledning av detta vill jag fråga socialminister Jakob Forssmed följande: 

 

Vilka åtgärder avser ministern och regeringen att vidta för att öka tillsynen och 
regleringen av begravnings- och bouppteckningsbranschen, och hur kommer 
ministern och regeringen att säkerställa att anhöriga skyddas från oetiska och 
kriminella aktörer i denna bransch?

………………………………………

Fredrik Lundh Sammeli (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-10-21
Besvaras senast
2024-10-30 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann


